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SKOLEBESTYRELSEN 
Maglebjergskolen 

 

Onsdag d. 19. august 2020, kl. 17-19 
 

Deltagere: Maria B, Line, Henrik, Maria, Tommy, Mette, Lilian, Birgitte, Kim  
 

Afbud: 

 

B = Beslutning O = Orientering D = Drøftelse 

 

1.  Godkendelse af dagsorden (B) 

 

Ja 

Velkommen til Maria og Henrik og 

velkommen tilbage Lilian 

2.  Kommentarer til referat fra d. 15/8 2020 

(B) 

(1 bilag) 

Nej 

3.  Konstituering af den nye bestyrelse, valg 

af formand og næstformand 

 

Tommy bliver formand 

Line stiller op som næstformand 

 

4.  Meddelelser fra: (O) 

a. Formanden  

b. Ledelsen 

c. Medarbejdere 

d. Elevrådet 

e. Andre 

 

b. kommet ok i gang med skoleåret, det sidste 

kom på plads i løbet af sommerferien. Vi har 

ansat 3 nye pædagoger, og en lærer og en 

medhjælper.  

Startet en ny A1 med 6 børn, der er noget at se 

til. Ny elev i A5 og en i B1. 75 elever pt. 

c. alle er landet godt i skoleåret. 

Personalemødet i går arbejdede vi med 

erfaringer med Corona-nødundervisning. Alle 

børn er tilbage i normalt skema. Fællessamling 

foregår nu på legepladsen. Forvaltningen har 

været på besøg på et lærermøde. 

 

5.  Budgetopfølgning forvaltningen vil gerne 

komme på et kommende møde og fortælle 

om budget for Maglebjergskolen. (O) 

 

Der er ansat en fastansat økonomikonsulent i 

Allerød, som vil hjælpe Maglebjergskolen med 

økonomistyring.  

Der ønskes en dato så hurtigt som muligt. Evt 

1. oktober som er næste møde. 

6.  Skolebestyrelsens årsplan 2020-21 (D+B) 

(1 bilag) (fast punkt) 

 

Blev gennemgået, der var ingen kommentar. 

 

 

7.  Høring om ”Strategi for fremtidens børne- 

og ungeområde” (D+B) (1 bilag) 

 

https://www.alleroed.dk/document/23f576da-

4749-4667-9f9d-c891459b4f31 

 

Bestyrelsen er overrasket og undre sig og 

bekymrende sig over at Maglebjergskolen 

overhovedet ikke er nævnt.  

Hvad tænker mon de kommuner der har børn 

på Maglebjergskolen ville tænke når skolen, 

som er et dyrt tilbud, overhovedet ikke er 

nævnt. 

 

https://www.alleroed.dk/document/23f576da-4749-4667-9f9d-c891459b4f31
https://www.alleroed.dk/document/23f576da-4749-4667-9f9d-c891459b4f31
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Der skal udarbejdes et høringsvar senest den 7. 

september. Henrik laver et udkast og sender 

rundt. 

 

8.  Forberedelse til dialogmødet med BSU d. 

24/9 (D+B) (1 bilag) 

 

Handler bl.a. erfaringer/læringspointer fra 

Corona-nødundervisning. 

Der bliver drøftet negative og positive sider 

ved nødundervisningen på skolen.  

Marie B, Kim og Mette tager med til mødet. 

9.  Status på elevtal og det udmeldte budget 

for 2020 samt status for fagfordelingen. 

(O+D) 

 

Vi er det personale som vi skal være nu. Der 

var få ansøgere i forhold til, hvad vi plejer at få 

og vi måtte ansætte helt ind i sommerferien. 

Det endte godt.  

Fagfordelingen blev derfor også sent færdig.  

Budgettet bliver vi skarpere på når vi har haft 

et møde med den nyansatte økonomikonsulent, 

Jan Kriegel. 

Bestyrelsen ønsker at der på referaterne 

fremover kommer til at stå, at der ikke er et 

ordentligt budget at forholde sig til.  

10.  De 5 lukkedage i SFO og tidligere dag i 

forbindelse med sommerafslutning. 

(D+B) 

 

Bestyrelsen synes det er en god ide at 

skoledagen slutter tidligt i forbindelse med 

sommerafslutning. Det er besluttet. 

23, 28, 29, 30/12 og den 14. maj. 

Den første skoleferieuge er uge 26. 

Skolen starter onsdag i uge 32 

11.  Orientering til bestyrelsen om skolens 

personalesygefravær (O) 

 

Der er en politik i Allerød kommune at der 

bliver iværksat en handleplan hvis sygefraværet 

er over 4%. På Maglebjergskolen er det ca 7%. 

Det er lagtidssygdom vi har mest af. 

Vi skal have møde med personaleafdelingen 

ang. handleplan for sygefraværet på skolen. 

Særlig sårbare syge pga. Covid 19 tæller også i 

statistikken. 

  

12.  Evt.  

 

Status på Chrome tablets  

Der er fuld gang i opsætning af tablets, vi 

forventer at eleverne får dem inden jul. 

 

Der er et spørgsmål i forhold til hvor lang tid 

man må sidde i bussen, det er MOVIA man 

skal henvende sig til når det handler om kørsel. 

Punkt til næste møde er kørsel til og fra 

skolen 

 

Tommy Nielsen                   Kim Rasmussen 

Formand                          Skoleleder 

 

 


